

《单词百科:superconductor是什么意思?superconductor怎么发音?superconductor的解释和用法》

英语单词superconductor是什么意思?superconductor怎么读?superconductor怎么发音?简答网为您整理了superconductor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



superconductor怎么读

superconductor的读音:[su:p k nd kt (r)]

superconductor的意思

1、n.超导体;

superconductor的双语例句

1、A superconductor transfers the power from the flux aperture to the power cell.

一个超导体将通行孔径的能量转到能量电池中.

2、 We report the discovery, development and prospective applications of the new superconductor MgB₂.

文章简要介绍了新型超导体二硼化镁的发现、研究进展和应用前景.

3、 USAGE: AS SUPERCONDUCTOR , STRUCTURE MATERIALS OF FAST NEUTRON REACTOR AND ADDITIVES FOR SPECIAL ALLOY.

用途: 用做超导材料、快中子反应堆结构材料和特种合金添加剂.

4、 A very direct experimental test can tell whether a superconductor is following the BCS theory.

我们可以经由一项实验,直接测试超导体是否遵守BCS理论.

5、 According to some sources, financiers are keeping a cool eye on the superconductor industry.

根据某些资料,金融家们目前对超导产业采取一种冷眼旁观的态度.

6、 Superconductor is immune to the problem of resistance.

超导体不受电阻现象的影响.

7、 The history and status of the superconductor technology and its role in the science are presented.

本文详细地介绍了“超导”的历史和现状,以及在科技领域中发挥的作用.

8、 There is no change in the visual appearance of a superconductor.

超导体表面面貌并无变化.

9、 The importance of superconductor in the uses of electricity cannot be overestimated.

超导体在电器应用上的重要性不能被估计过高.

10、 This material is a superconductor.

这种新材料是超导体.

11、Laser Raman spectra of YBCO oxide superconductor with hot annealing treatment are reported.

本文用激光拉曼光谱研究经热超高压处理的YBCO氧化物超导体材料的结构特征.

12、American Superconductor is hoping to convince utilities that its technology is the future of electricity transmission.

美国超导公司希望使公用事业部门相信他们的技术就是电力输送的未来方向.

13、Low resistance measurement applications include contact resistance, superconductor resistance, and resistivity measurements of conductors.

各种低阻测量的应用包括:接触电阻、超导体电阻和导体电阻率的测量等.

14、The higher these two are, the better the superconductor is.

这两个参数越高,超导体就越好.

15、The doped Bi — system superconductor has been studied by the method of SEM and EDX.

通过SEM、EDX对掺杂的Bi-系超导体进行了研究.

16、Low Resistance Measurement Applications: Contact resistance, superconductor resistance measurements and resistivity measurements of conductive materials.

7各种低阻测量的应用:接点电阻测量、超导体电阻测量以及导电材料的电阻率测量等.

17、At that time, the mercury became what is now referred to as a superconductor.

当时该水银变成了现在人们所说的超导体.

以上是简答网为您整理的superconductor怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更多关于superconductor的用法、superconductor的释义、superconductor的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/superconductor>